

## 婦女健康計劃套餐 Well Women Checkup Package

婦女健康 (只限女士)  
Well Women (Female only)

詳細病歷 Detailed Medical History		
包括生活模式 / 家族病歷等	including Lifestyle & Family History	•
全面體格檢查 General Health Assessment		
血壓、身高、體重、身高體重指數及腰圍量度	Blood Pressure, Height, Weight, Body Mass Index & Waist Circumference	•

### 綜合檢查項目及程序 General Investigations & Procedures

影像檢查 Diagnostic Imaging		
乳房X光造影 或 乳腺超聲波檢查	Bilateral Mammogram or Breast Ultrasound	•
盆腔超聲波檢查	Pelvic Ultrasound	•
雙能量X光骨質密度測量 (脊骨及髖骨)	DXA Bone Mineral Density (Spine & Hip)	•

### 化驗室檢查 Laboratory Tests

尿液常規檢查 Urine Test		
尿液分析	Urinalysis	•
子宮頸癌篩查 Cervical screening		
子宮頸細胞抹片檢驗	Liquid-based Pap Test	•

### 其他 Others

醫生跟進及報告分析	Medical Consultation and Report Analysis	•
	原價 Original Price	HK\$6,790
	滙豐信用卡客戶專享 Special Offer to HSBC Credit Cardholders	HK\$4,590

#### 備註 Remarks:

- 敬請預約，並於預約時指明欲參加之身體檢查套餐。Advance booking is required. Please specify the choice of health screening package at time of booking.
- 優惠期由2024年1月2日至12月31日。Promotional Period: 2/1/2024 - 31/12/2024.
- 服務地點：港怡醫院健康檢查中心—香港黃竹坑南風徑一號。  
Service location: Gleneagles Hospital Hong Kong—Health Screening Clinic, 1 Nam Fung Path, Wong Chuk Hang, Hong Kong.
- 乳房造影僅適合40歲或以上女士，或35歲至40歲以下有乳癌家族病史的女士。  
Mammogram is recommended for women aged 40 and above or women aged 35-40 with a family history of breast cancers.
- 建議40歲以下的客人選擇乳腺超聲波檢查，最終決定將根據病人的情況及由醫生建議。  
For clients aged below 40, please select breast ultrasound instead. The suitability is subject to individual patient's conditions and doctor's advice.
- 若客人已得悉乳房報告結果異常，建議可預約乳房外科醫生進行診症。If client have abnormal results before, it is recommended to consult breast surgeon first.
- 懷孕女士不適合接受乳房造影檢查。Pregnant women are not recommended to have mammogram.
- 本體檢計劃並不包含專科醫生診症費用、治療費、藥費等。Follow-up consultation, treatment or medication shall not be provided for the health assessment.
- 優惠必須以滙豐信用卡簽賬，方可享有此優惠。Payment must be made with HSBC credit card to enjoy the offers.
- 港怡醫院保留更改以上所有條款及細則的權利而毋須另行通知。如有任何爭議，港怡醫院保留最終決定權。  
Gleneagles Hospital Hong Kong reserves the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice. In case of any dispute, Gleneagles' decision is final.

受條款及細則約束。T&C apply.

借定唔借？還得到先好借！To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!